
VLASVEZELBEREIDING 

Internationaal vlaskongres te Amsterdam.

De jaarlijkse kongressen van de Internationale Kon- 
federatie voor Vlas en Hennep zijn reeds sterk in de 
gebruiken doorgedrongen daar het 10' kongres begin 
november 1959 te Amsterdam doorging onder voor
zitterschap van de Belgische afgevaardigde, dhr. 
A. Dequae.
De besprekingen in de diverse sekties waren voorna
melijk afgericht op de gevaren van invoer van Rus
sisch vlas in West-Europa. Dit is begrijpelijk daar, 
na twintig jaar afwezigheid, de Russische leveringen 
sinds einde 1956 werden hernomen, vooral aan de 
Schotse vlasspinnerijen. De psychologische reaktie van 
deze leveringen op de Westeuropese markt alsmede 
de lage prijzen, aan dewelke de Russische vlassen in 
West-Europa werden geleverd, hebben sindsdien de 
verkoopprijzen der vlasvezels op gevoelige wijze doen 
afbrokkelen.
Het 8° kongres te Cannes in 1957 had reeds geleid tot 
een principieel akkoord inzake beperking van invoer 
van Russische vlassen door de Westeuropese spin
ners. Dit principieel akkoord werd echter nooit gerati- 
fieerd tengevolge van het negatief antwoord, vooral 
van de zijde van de Schotse spinners.
In de besprekingen te Amsterdam werd door afge
vaardigden van vlasteelt en -vezelbereiding opnieuw 
aangedrongen opdat de Westerse spinners tot een 
vrijwillige beperking van de import van Russische 
vlassen zouden overgaan.
Deze afgevaardigden waren tevens van oordeel dat 
deze beperking door de regeringen van de betrokken 
landen zou moeten goedgekeurd worden, ten einde 
deze haar volle uitwerking te geven.
Deze beperking zou slechts in toepassing treden op 
het einde van de huidige kampanje t.t.z. van augus
tus 1960.
Tevens drongen zij er op aan dat op de uit de Oost- 
landen ingevoerde vlasvezels een heffing zou gelegd 
worden, waarvan het bedrag zou ten goede komen 
aan de propaganda voor het gebruik van vlaspro- 
dukten.
Ook de spinnersafgevaardigden waren van mening dat 
met het oog op de vrijwaring der levensbelangen van 
de Westeuropese vlasproduktie een beperking op 
alle leveringen van niet-Westerse vlasvezels diende 
gelegd.
Zij stelden voor de globale leveringen van vlasvezels 
te beperken op 25.000 ton voor de periode : oktober 
1960 - 30 september 1961. In deze hoeveelheid is niet 
begrepen de aankoop der Schotse spinners. Deze vrij
willige beperking heeft maar zin indien er anderzijds 
onverwijld wordt overgegaan tot de progressieve toe
passing van het vrij verkeer van vlasprodukten tussen 
alle Westerse landen.
Tot daar de samenvatting van de besprekingen tij
dens dit internationaal vlaskongres.
Deze regeling is thans onderworpen aan een grondig 
en aandachtig onderzoek door de groeperingen in de 
diverse landen.
Moge het inderdaad tot een objektieve regeling ko

men, wat bijdragen zou tot gezonder verhoudingen 
op de vlasvezelmarkt.
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